

السيرة الذاتية

رنا علاء بدري

الجامعة المستنصرية- كلية الصيدلة

Mobile:

Email: ranaalaa@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

تدريسي في كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية .
الشهادات الدراسية:

- M.Sc. :ماجستير آداب في اللغة العربية اختصاص لغة ، كلية التربية للبنات / جامعة بغداد
- B.Sc. : بكالوريوس لغة عربية ، كلية الآداب / الجامعة المستنصرية

الجوائز والتكريم الأكاديمي

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- التدريس النظري لطلبة الدراسات الأولية في كلية الصيدلة الجامعة المستنصرية
- المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
لغة عربية (مرحلة أولى)	لا يوجد
حقوق انسان (مرحلة أولى)	
ديمقراطية (مرحلة ثانية)	

الانتساب المهني او الجمعيات:

كلية الصيدلة الجامعة المستنصرية

المنشورات العلمية

عدد البحوث العلمية المنشورة في المجلات العراقية والعربية (6)

تطوير المهارات:

- حائز على العديد من شهادات المشاركة في الندوات وورش العمل والمحاضرات داخل الجامعة المستنصرية وخارجها.
- إقامة ورش العمل والمحاضرات الخاصة بعمل شعبة ضمان الجودة والأداء الجامعي في كلية الصيدلة.
- شهادة في طرائق التدريس من الجامعة المستنصرية.
- شهادة مشاركة بدورة IC3 من مركز الحاسبة الالكترونية / جامعة بغداد
- شهادة مشاركة بدورة فرص للتدريب ومهارات التوظيف من الوكالة الأمريكية للتنمية البشرية

Curriculum Vitae

Rana Alaa Badri

Mustansiriyah University –College of Pharmacy

Mobile: +

Email: ranaalaa@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Teaching at the College of Pharmacy Mustansiriyah University

EDUCATION:

- M.Sc. Master of Arts in Arabic language specialization, College of Education for Girls / University of Baghdad
- B.Sc. Bachelor of Arabic Language, College of literature /Faculty of Arabic/ Mustansiriya University

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- Lecturer for first and second year students at the college of Pharmacy Mustansiriyah University

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Arabic Language(First Stage)	None
Human Rights (First Stage)	
Democracy (Second Stage)	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

Mustansiriyah University College of Pharmacy

PUBLICATIONS:

- . Number of scientific researches published in Iraqi and Arabic magazines (6)

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- I hold many certificates of participation in seminars, workshops and lectures inside and outside Mustansiriyah University.
- Set up several of workshops, and Episodes of discussion and Scientific lectures for the work of the Division of Quality Assurance and University Performance at the College of Pharmacy.
- Certificate in teaching methods from Mustansiriya University
- Certificate of participation in the course of IC3 from the center of electronic computing / University of Baghdad
- Certificate of participation in the course of training opportunities and recruitment skills from the United States Agency for Human Development